

Mødereferat: *Afdelingsbestyrelsen – afd. 12* / Møde dato: 11/2-2020  
Tilstede: *Birthe, Arne, Christa, Nilofar* / Afbud/Fraværende: -  
Referent: *Arne*

#### Næste møde

- Tirsdag 1/4-20, kl. 17.30-19.00 hos Birthe

#### Referat

- Gennemgang af **Ordensregler**. Oplæg til afd.møde. Fortsættes ved næste møde  
*Send første udkast til bestyrelsen [Arne]*
- **Lån** på 600.000 til taget er godkendt af hovedbestyr.
- **Affald** – restaffald tømmes nu ugentligt. Øvrige hver 14. dag
- **Hjertestarter** – Er opsat og ok. Kursus gennemført. Den skal gøres offentligt synligt [**Christa**]
- **Mangel på P-pladser** ved 15-29. Tæl pladser og vurder v. næste møde [**Arne/Birthe**]
- **Sølvfisk**. Lav liste over hvilke lejligheder der har dem [**Nilofar**]
- **Emhætter**. Ikke ordentligt træk i dem. Kontakt Søbo om alternativer [**Nilofar**]
- **Hoveddøre** – stadig i gang grundet sygdom hos håndværkere

#### Aftalte Søbo arbejder

- **Energiforbedring** – *Birthe har indsendt ansøgning om 1mill. kr tilskud => 600.000 ok*
- **Maling af trapper** – *2019, afventer at hoveddøre er udskiftet*
- **Sommerfuglebuske** – *2019, aftalt med Jesper – sker til foråret [Birthe]*
- **Handicap P** – *2019, Skilt mangler*
- **Opmaling af P-pladser** – *2019, Skal gøres om. Forkert maling brugt. (og 2 pladser og bump var glemte). Thorvald er informeret*
- **Gæsteværelser** – *Værelse og toilet i blok 15-21 færdigt (og meget flot). Fremvis til Jesper og tal om gæsteværelse i blok 23-29 [Birthe/Nilofar]*
- **Altandør + sovev.vindue udskiftes** – *2020, ikke startet*
- **Tag og solceller** – *2020, ikke startet*
- **Petanque baner** – *2020, planlægges i forår*
- **Affaldsbeholdere** – *større huller, oftere tømning (ugentlig?).*  
*- undersøg pris for at tømme oftere eller få ekstra "restaffald" beholder [Birthe]*  
*- måske bevare et affaldshus til pap/papir og ændre den nedgravede beholder til restaffald ?*
- **Affaldshuse** – *skal fjernes, men tidspunkt er pt uklart hos Søbo. (Bevar et til brændeskur)*

#### Andre aktiviteter

- **Forslag om fast dato for markvandring**. – *eller udmelding i god tid – aht planlægning i normal arbejdstid – eller efter kl 16 ! (e.g. 2. torsdag i maj kl 13) [Arne]*
- **Opvaske mask**: *Mindste køretid er 1,5 timer [Birthe/Christa]*
- **Skraldespand stativ**: *til gildesal+køkken [Nilofar]*
- **Hegn v fodboldsbane** – *10cm over jord. Rykke Jesper [Birthe]*
- **Benytte google-docs el.lign. til planlægning** – *Undersøges [Arne]*
- **DOA ansvarlig** – *søges på facebook siden [Arne]*

#### Næste markvandring/afd.møde

- **Godkendelse af opdaterede ordensregler**
- **Juletræ/flagstang flyttes** – *forslag til afd.mødet*